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Vragen van het lid
Snijder-Hazelhoff (VVD) aan de
minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over problemen bij
de uitbetaling van bedrijfstoeslagen.
(Ingezonden 1 augustus 2008)

1
Bent u op de hoogte van de
problemen die zich voordoen bij de
uitbetaling van de bedrijfstoeslag
2007 naar aanleiding van
abusievelijke fouten in de
GDI-opgave?1

2
Kunt u uiteenzetten hoeveel bedrijven
niet de volledige bedrijfstoeslag
ontvangen door het maken van
fouten in de GDI-opgave voor zowel
2006 als 2007? Kunt u tevens
uiteenzetten hoe groot het bedrag is
dat hierdoor niet wordt of is
uitgekeerd? Hoeveel bezwaren en
beroepen zijn er tot nu toe ingesteld
om de consequenties van de
gemaakte fouten aan te vechten?

3
Heeft u er een verklaring voor dat er
in het tweede jaar van het
bedrijfstoeslagenstelsel nog steeds zo
veel fouten worden gemaakt in de
aanvraagprocedure? Kunt u
uiteenzetten wat u er aan heeft
gedaan om fouten in de
aanvraagprocedure te voorkomen?

4
Vindt u de financiële consequenties in
verhouding staan tot de aard van de

fouten? Zo ja, kunt u uiteenzetten
waarom? Zo neen, kunt u
uiteenzetten hoe u betrokkenen in de
gelegenheid stelt om fouten te
corrigeren teneinde de financiële
consequenties te beperken?

5
Hoe beoordeelt u de invulling die
Dienst Regelingen geeft aan de
mogelijkheden die artikel 19 van
verordening (EG) nr. 796/2004 biedt
om een aanvraag te allen tijde na de
indiening ervan te corrigeren? Hoe
verhoudt deze invulling zich tot die
van andere EU-lidstaten?

6
Deelt u de mening dat een voorlopige
vaststelling van de aanvraag tot
uitbetaling van de bedrijfstoeslag kan
bijdragen aan een tijdige signalering
van abusievelijke fouten door de
aanvrager, en dat daarmee negatieve
financiële consequenties kunnen
worden beperkt? Bent u bereid om
een dergelijk systeem in te voeren of,
indien dit niet mogelijk is, dit volgens
de huidige EU-wetgeving in te
brengen in de onderhandelingen
omtrent de Health Check?

7
Kunt u uiteenzetten wat de stand van
zaken is ten aanzien van de
mogelijkheden tot het uitbetalen van
voorschotten op de
bedrijfstoeslagen?

1 E-mailbericht aan de VVD-fractie d.d. 24 juli
2008 over de problemen bij de uitbetaling van
toeslagrechten, onderhands toegezonden aan
de bewindspersoon.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2007–2008 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0708tkkvl2070826670
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2008 Tweede Kamer, vergaderjaar 2007–2008, Vragen


